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Rada Gminy Godów 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.6.2024 

Protokół II/2024 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady rozpoczęto 27 maja 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:13 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków 

Obecni: 

1. Łukasz Balcar 

2. Bogusław Dziędziel 

3. Zbigniew Gajek 

4. Kamil Gąsior 

5. Wiktor Hudek 

6. Beata Jeleń 

7. Sabina Kasprzak-Tecmer 

8. Jacek Kołek 

9. Grzegorz Kopiec 

10. Krzysztof Kubica 

11. Tomasz Nawrat 

12. Danuta Niziołek 

13. Tadeusz Pająk 

14. Katarzyna Skrzyszowska 

15. Magdalena Spandel 

 

Obrady II sesji Rady Gminy Godów otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Godów Pan 

Jacek Kołek. 

Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że zgodnie z art. 20 pkt. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym, obrady Rady Gminy są transmitowane na żywo. 

Przewodniczący Rady Gminy J. Kołek przywitał obecnych na sesji: 

- radnych Rady Gminy Godów; 

- władze samorządowe: 

• Pana Mariusza Adamczyk  - Wójta Gminy; 

• Pana Tomasz Kasperuk  - Zastępcę Wójta; 

• Panią Brygidę Dobisz   - Sekretarza Gminy; 

• Panią Beatę Kałusek  - Skarbnik Gminy; 

- zaproszonych gości: 

• Pana Mieczysława Widenka  - Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Wodzisławiu 

Śląskim; 

• Pana Jaceka Filas    - Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Wodzisławiu Śląskim; 

• Panią Gabrielę Bała   - Naczelnika Wydziału Obywatelskiego, Ochrony Informacji 

Niejawnych i Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego w Wodzisławiu Śląskim; 

• Pana Tomasza Glenc  - Komendanta Komisariatu Policji w Gorzycach,  

• Pana Michała Kominek   - Kierownik Posterunku Policji w Gołkowicach; 

• Pana Zbigniewa Radeckiego - Komendanta Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych; 

- sołtysów; 

- radnych powiatu wodzisławskiego; 

- kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy; 

- mieszkańców gminy obecnych na sali oraz śledzących obrady online. 

Przewodniczący Rady J. Kołek stwierdził, iż na 15 radnych, zgodnie z podpisaną listą obecności w sesji 

uczestniczy 13 radnych, wobec czego stwierdził prawomocność obrad. 
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Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób uczestniczących w obradach II sesji Rady Gminy - załącznik nr 2 - 4 do protokołu. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie zaświadczenie o wyborze oraz złożenie ślubowania przez radnego wybranego w  

wyborach samorządowych dniu 7 kwietnia 2024 r. 

4. Działania podejmowane przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowalnego na terenie Gminy 

Godów w 2023 roku. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2023 rok: 

1) Komendant Powiatowy Policji w Wodzisławiu Śląskim; 

2) Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wodzisławiu Śląskim; 

3) Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych; 

4) Starosta Wodzisławski. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

1) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Godów z dnia 6 maja 2024 r. 

w sprawie powołania Komisji Rady Gminy Godów, ustalenia składów osobowych oraz określenia 

przedmiotu ich działania; 

3) Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godów. 

8. Interpelacje. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Sprawy organizacyjne. 

11. Zakończenie obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 3 Wręczenie zaświadczenie o wyborze oraz złożenie ślubowania przez radnego wybranego w  

wyborach samorządowych dniu 7 kwietnia 2024 r. 

 

Wiceprzewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Agnieszka Mitko wręczyła zaświadczenie o 

wyborze radnemu Tomaszowi Nawrat w związku z jego nieobecnością na sesji inauguracyjnej. 

 

Przewodniczący Rady J. Kołek poprosił radnego Tomasza Nawrat o złożenie ślubowania 

 

Radny T. Nawrat złożył odczytał rotę ślubowania: 

Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 

godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na uwadze dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Ślubuję. Tak mi 

dopomóż Bóg. 

Ślubowanie radnego stanowi załącznik nr 5 do protokołu 

 

Ad. 4 Działania podejmowane przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowalnego na terenie 

Gminy Godów w 2023 roku. 

 

Pan Mieczysław Widenka (Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego) przedstawił sprawozdanie ze 

swojej działalności za 2023 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Po przedstawionym sprawozdaniu Przewodniczący Rady J. Kołek otworzył dyskusję. 

 

Radny B. Dziędziel zapytał czy na terenie Gminy są samowole budowlane. 
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Mieczysław Widenka (Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego) Zdarzają się. Tak. Zdarzają się na 

pewno. W każdej gminie czy mieście, te samowole są i rocznie prowadzimy kilkanaście, może nie 

kilkadziesiąt postępowań w sprawie samowoli, które się kończą, no dzisiaj prawo budowlane dopuszcza 

możliwość, legalizacją. To jest ten pierwszy krok, który my robimy. Dopuszczamy możliwość legalizacji i 

inwestor w ciągu miesiąca musi się wypowiedzieć, czy będzie obiekt legalizował, czy go rozbiera. W 

stosunku do obiektów starszych, jest przedawnienie po 20 latach, więc odbywa się to bez opłat. W 

stosunku do obiektów nowszych, kiedy nie są, nie mają jeszcze 20 lat od dnia ukończenia budowy, no to 

są dość wysokie te opłaty legalizacyjne, szczególnie jeżeli chodzi o obiekty budowlane takie, jak np. 

mieszkalne 50 000,00 zł kosztuje legalizacja. Zależy na jakim mamy etapie, jeżeli on jest skończony to 50 

000,00 zł nie jest za dużą kwotą, ale jak jest zaczęty, no to też jest 50 000,00 zł. To są kwoty obligatoryjne, 

nie ma tam żadnych widełek, tylko się wylicza ze wzoru.  

 

Radny B. Dziędziel zapytał o budynek w Gołkowicach przeznaczony do rozbiórki. 

 

Mieczysław Widenka (Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego) odpowiedział, że na budynek wydany 

jest nakaz rozbiórki, właściciel zobowiązał, że rozbierze budynek. 

 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady J. Kołek podziękował, za przedstawione 

sprawozdanie i pożegnał Pana Inspektora.  

 

W związku z problemami technicznymi Przewodniczący Rady J. Kołek ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. Stan ilości radnych nie uległ zmianie. Obrady są prawomocne. 

 

Ad. 5 Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2023 rok. 

Pan Michał Kominek (Kierownik Posterunku Policji w Gołkowicach) przedstawił Informację na temat 

porządku publicznego oraz przestępczości na terenie Gminy Godów. Informacja stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady J. Kołek otworzył dyskusję. 

Radny B. Dziędziel - Panie Komendancie, w zeszłym roku była mowa o kradzieżach z włamaniem, było 

pięć kradzieży z włamaniem w Łaziskach i w Godowie. Wtedy była mowa, że prawdopodobnie jest to 

grupa z sąsiedniego województwa, z Małopolski. Teraz widać, że w tym roku w tych dwóch Sołectwach 

nie było, całe szczęście, żadnego włamania. Natomiast przeniosło się to na Gołkowice i, co ciekawe, 

Skrbeńsko. Ten scenariusz już był kilka lat temu, bo kiedy mieliśmy dobry dostęp, jeszcze lepszy niż teraz 

do Czech, bo tam było przejście na Skrbeńsku, to tych włamań różnego typu i kradzieży było więcej. I 

teraz widzę, że się to zaczyna powtarzać. Nie wiem, czy Ci ludzie, ci przestępcy, bo to tak można nazwać, 

czyszczą nas raczej ze strony czeskiej. Czy nie należałoby tego rejonu wzmocnić? Dziękuję. 

 

Pan Michał Kominek (Kierownik Posterunku Policji w Gołkowicach) - Tak, jak Pan mówi, są grupy, 

najczęściej z Małopolski, które co jakiś czas wracają w dany rejon. Z tym, że oni na wyższym poziomie są 

rozpracowywani. Jeśli chodzi o teren przygraniczny, to tutaj też jesteśmy w kontakcie z Wójtem, żeby tam 

przez jakieś monitoringi i tak dalej, poprawić bezpieczeństwo, żeby rejestrować samochody. Nieraz w 

porze nocnej organizowaliśmy patrole cywilne w miarę możliwości, żeby po Skrbeńsku, Gołkowicach 

jeździły i sprawdzały wszystkich, którzy się poruszają. 

 

Radna B. Jeleń - Ja się chciałam zapytać, czy były zgłoszenia odnośnie jazdy kładami po terenach 

leśnych. Czy jest jakaś mapa albo jakieś informacje dotyczące miejsc, w których można poruszać się 

takim sprzętem, no bo wiadomo, że istnieje takie zjawisko i gdzieś ci młodzi w większości muszą się 

poruszać. 
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Pan Michał Kominek (Kierownik Posterunku Policji w Gołkowicach) - Dobrze Panią rozumiem. Z tego co 

się orientuję to w Mszanie jest taki tor. Nie wiem czy to jest tylko do krosów czy też do kładów, bo 

generalnie rzecz ujmując, jeśli chodzi o sam teren leśny to niestety w naszym kraju jest zabronione 

jeżdżenie tego typu urządzeniami po lesie. Tu ewentualnie jedynie ten tor w Mszanej.  

Radny T. Nawrat - Ja mam dwa tematy. Pierwszy dotyczy slajdu i ilość nietrzeźwych kierujących. Z 

ciekawości takie pytanie, czy tutaj zawarci są również rowerzyści?  

 

Pan M. Kominek (Kierownik Posterunku Policji w Gołkowicach) - W tej chwili nie jestem w stanie Panu 

odpowiedzieć, ale jeśli by Pan chciał to mogę takie coś przygotować i wysłać na maila.  

Radny T. Nawrat - drugi temat to już taka bardziej prośba na granicy Krostoszowic i Wodzisławia, na ulicy 

Czarneckiego, tam zakręt gdzie dość często ogrodzenia są kasowane przez kierowców. Prośba o 

przyjrzenie się tam szczególnie w godzinach porannych i wieczornych. 

 

Pan Michał Kominek (Kierownik Posterunku Policji w Gołkowicach) Zapiszę i przekażę do ruchu 

drogowego, bo podejrzewam, że tu chodzi o prędkość, tak? Tak. Dobrze, przekażę. 

 

Pan Jacek Filas (Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wodzisławiu Śląskim) przedstawił 

prezentację dotyczącą informacji na temat podejmowanych działań, współpracy z OSP oraz o stanie 

zabezpieczenia przeciwpożarowego Gminy Godów. Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pytań do przestawionej informacji nie było. 

 

Pani Gabriela Bała (Naczelnik Wydziału Obywatelskiego, Ochrony Informacji Niejawnych i Zarządzania 

Kryzysowego) przedstawiła informację na temat funkcjonowania Powiatowego Magazynu Zarządzania 

Kryzysowego. Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Radny B. Dziędziel - Ja mam pytanie, jeśli chodzi o aparaty, o sprzęt, który zakupujecie, który najbardziej 

jest używany. Wiemy, że chodziło w ostatnich latach o podtopienia, chociażby w mieście Pszów były 

bardzo duże problemy, więc na pewno były tam potrzebne pompy itd. Które materiały są najbardziej 

potrzebne w tych zdarzeniach? Ja myślę, że bardzo duże znaczenie, jak patrzymy na te wszystkie 

zdarzenia, które widzimy w telewizji, to są bardzo potrzebne te urządzenia, które by mogły nakryć budynki 

w przypadku takiej nagłej jakiejś wichury czy coś takiego. Czy tego sprzętu się używa? Czy mamy taki 

sprzęt? I który ze sprzętów jest najbardziej wykorzystany? Również te aparaty, które zostały zakupione. 

Czy to Straż też używa?  

Pani G. Bała - Chciałam przekazać jedną informację. Jak często jaki sprzęt jest używany, ten 

specjalistyczny, to na pewno taką odpowiedź są w stanie udzielić Strażacy. Bo każdy sprzęt 

specjalistyczny, który jest w tym drugim wykazie, jak zdążyliście się Państwo pewnie zapoznać, on jest na 

podstawie umowy użyczenia przekazany Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej i jest 

wykorzystywany do bieżących działań. Jeśli chodzi o sprzęt czy wyposażenie, które służy do 

zabezpieczania dachów po różnych wichurach. Tych folii mamy w tej chwili w  ilości wystarczającej, bo 

takie folie pozyskała Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej kilka lat temu. My również 

zakupiliśmy. Ta folia nie jest tu wymieniona, ale my również mamy trochę tej folii. Poza tym trzeba jeszcze 

na jedną rzecz zwrócić uwagę. Gminy Powiatu Wodzisławskiego wszystkie, mają w zasadzie swoje 

magazyny przeciwpowodziowe i wydarzenia lat 2010-2014, gdzie były takie intensywne zdarzenia 

pogodowe z wyładowaniami, z silnymi wiatrami, które powodowały faktycznie uszkodzenia dachów 

spowodowały, że gminy zaopatrzyły się tego typu sprzęt. To jest taki powiedzmy niedrogi sprzęt, który 

może być składowany w każdej gminie i generalnie on jest. Natomiast do sprzętu specjalistycznego, który 

jest sprzętem bardzo drogim, tak jak Państwo widzieliście 80 000,00 zł, 100 000,00 zł, w tej chwili 22 

601,00 zł wentylator, to jest sprzęt, który ja nie widzę zasadności, aby każda gmina kupowała taki sprzęt 

do siebie, bo on nie będzie na 100 proc. wykorzystany i co będzie leżał w magazynie? Myślę, że to nie o 

to chodzi. Taki sprzęt powinien znaleźć się w tym miejscu, w którym on będzie służył wszystkim 
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mieszkańcom, a tym miejscem w mojej ocenie jest Komenda Powiatowa Państwowej Straży, bo oni 

zawsze wyjeżdżają do wszystkich zdarzeń. Także jeżeli Pan chciałby uzyskać takie szczegółowe 

informacje, który najczęściej sprzęt jest używany, to myślę, że Pan Komendant najlepiej na to pytanie 

odpowie. Dziękuję. 

 

Pan J. Filas (Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Wodzisławiu Śląskim) - Jeśli można 

w tym temacie. Jeśli chodzi o aparaty, o które tutaj Pan radny mówił, one są wykorzystywane przy każdym 

pożarze praktycznie, bo w tej chwili nie ma pożaru, gdzie Strażacy by tych aparatów nie zakładali na 

siebie, a to, że w tej chwili mamy te aparaty, które tutaj Starostwo sfinansowało, które mają ten moduł 

komunikacji, o którym tutaj tak parę słów wcześniej mówiłem, to pozwala nam na prowadzenie działań w 

sposób skuteczniejszy, bo w tym momencie strażak, który jest w środku, ma doskonały sposób 

komunikacji z dowódcą, który jest na zewnątrz, a więc jesteśmy w stanie tutaj współpracować lepiej niż 

dotychczas, jeśli chodzi o aparaty. Jeśli chodzi o wspomniane folie, to mamy je zgromadzone w 

magazynie, o którym tutaj mówiłem, o którym Pani naczelnik tutaj wspominała, jest to magazyn na 

Osinach. Tylko tak, żeby zadysponować te plandeki to nie wystarczy, że tam pojedzie jeden strażak, czy 

nawet dwóch, bo tam już musi jechać cały zastęp, który najpierw musi wyciągnąć, tak jak tam 

pokazywałem na zdjęciu, jakieś przyczepy, jakieś łódki, żeby móc się dostać do tych plandek, które gdzieś 

tam z tyłu leżą. No i to wszystko wydłuża czas, no a jeżeli tutaj mówimy o czasie, no plandeki są 

potrzebne, może nie do ratowania życia, no ale byłoby dobrze, żeby też pojawiły się na miejscu szybko, 

no to tutaj już mamy jakiś, jakiś problem. Druga rzecz to warunki przechowywania, no staramy się tak 

wspólnymi siłami, żeby tam ten obiekt był odpowiednio zabezpieczony, ale no zdajemy sobie sprawę, że 

to jest gdzieś tam w pobliżu pól, no to takie rzeczy, chociażby jak zwykłe myszy, no to już to jest mega 

problem dla tego sprzętu, który tam jest zgromadzony, bo chociażby worki, które również tam są w dużej 

ilości zgromadzone, no są narażone chociażby na te szkodniki, czy inne jakieś warunki atmosferyczne, no 

bo dach, powiedzmy sobie, że nie jest w takiej dobrej kondycji. 

 

Radny B. Dziędziel - Dziękuję bardzo Panie Komendancie za odpowiedź. Oczywiście zdaję sobie sprawę, 

że Strażacy wjeżdżają zawsze w aparatach. Ja chciałem tylko dowiedzieć się czy te nowoczesne aparaty 

są wykorzystywane, czy nie leżą tam po prostu tak bez użytku na razie albo czekają na jakieś tam 

zdarzenie. Teraz wiem, że są używane i są dużo lepsze. Co bardzo, to bardzo, to bardzo cieszy. Co do tej 

wypowiedzi Pani Naczelnik, dotyczącej sprzętu specjalistycznego typu ten wentylator czy inne, które są 

bardzo drogie myślę, że myślenie tutaj naszej gminy i radnych, i Wójta, i wszystkich jest podobne, dlatego 

też nie robimy tego w ten sposób jak inne gminy, tylko dokładamy się co roku do tych waszych, do tego 

waszego magazynu. Co można zauważyć i też jesteśmy podobnego zdania. Dziękuję.  

Pani G. Bała (Naczelnik Wydziału Obywatelskiego, Ochrony Informacji Niejawnych i Zarządzania 

Kryzysowego) - Ja chciałam jeszcze podziękować w imieniu Pana Starosty za to zaangażowanie Państwa 

i dofinansowywanie tego magazynu, bo nie ukrywam jesteście Państwo jedyną gminą, która w miarę 

regularnie realizuje to ustalenie, które zapadło w 2010 roku, kiedy wszyscy samorządowcy mówili o tym, 

że będą uczestniczyć we współfinansowaniu tego magazynu. Gmina Godów jest jedyną gminą, która do 

tego podchodzi naprawdę rzetelnie i za to bardzo serdecznie dziękuję.  

Przewodniczący Rady J. Kołek - Tak, dziękujemy. Mi się wydaje, że inne gminy można powiedzieć 

teoretycznie bogatsze, ale pewnych rzeczy nie rozumieją, bo myślą, że nie ma rzeki na ich terenie, to 

nigdy nie będzie powodzi. A tu jakie są sytuacje, wiemy teraz wszyscy, że przychodzi nagle wichura, 

burze, deszcz i są zalania nie przez wylewanie się rzek, tylko przez wyładowanie atmosferyczne. 

 

Pan Zbigniew Radecki (Komendant Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych) przedstawił Informację o 

stanie zabezpieczenia przeciwpożarowego na terenie Gminy Godów. Informacja stanowi załącznik nr 10 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady J. Kołek w związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, podziękował za 

przygotowane informacji i pożegnał zaproszonych gości. 
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Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy M. Adamczyk przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pytań do przedstawionego sprawozdania nie było. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że projekty uchwał były omówione na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu 23 maja br.  

1) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, 

Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna 

Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr II/6/2024 – załącznik nr 12 do protokołu 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Godów z dnia 6 maja 2024 r. w 

sprawie powołania Komisji Rady Gminy Godów, ustalenia składów osobowych oraz określenia 

przedmiotu ich działania; 

 

Przewodniczący Rady J. Kołek poprosił o składanie deklaracji pracy w Komisji Rewizyjnej. Deklarację 

złożyli radni: 

- Bogusław Dziędziel 

- Tadeusz Pająk 

- Sabina Kasprzak-Tecmer 

- Zbigniew Gajek 

- Tomasz Nawrat 

 

Przewodniczący Rady J. Kołek odczytał projekt uchwały, dodał, że radny T. Nawrat wyraził również chęć 

pracy w Komisji Edukacji, Kultury i Zdrowia. 

 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/3/2024 Rady Gminy Godów z dnia 6 maja 2024 r. w 

sprawie powołania Komisji Rady Gminy Godów, ustalenia składów osobowych oraz określenia przedmiotu 

ich działania; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, 

Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna 

Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr II/7/2024 – załącznik nr 13 do protokołu 

 

3) Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godów. 

 

Radny B. Dziędziel zgłosił na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego Tomasz Nawrat, który 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Łukasz Balcar, Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina 

Kasprzak-Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Tadeusz Pająk, Katarzyna 

Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Krzysztof Kubica, Danuta Niziołek 

Rada Gminy w obecności 13 radnych 13 głosami „za”, w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr II/8/2024 – załącznik nr 14 do protokołu 

 

Ad. 8 Interpelacje. 

Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, ze nie wpłynęła żadna interpelacja. 

 

Ad. 9 Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady J. Kołek, w związku z przypadającym w dniu dzisiejszym Świętem Samorządu 

Terytorialnego złożył radnym i pracownikom urzędu najlepsze życzenia. 

 

Wójt Gminy M. Adamczyk - Szanowni Państwo, szanowni słuchacze, dzisiaj rzeczywiście obchodzimy 

Dzień Samorządu Terytorialnego. I przyłączam się do życzeń Pana Przewodniczącego i chciałbym złożyć 

najserdeczniejsze życzenia i podziękowania wszystkim osobom, związanym z rozwojem samorządu 

terytorialnego, naszego gminnego powiatowego. Podziękować pracownikom Urzędu Gminy, którzy dbają 

o to, żeby niczego tutaj w naszej Gminie nie zabrakło, żeby były realizowane wszystkie zadania, które 

przed nami stoją i mamy przygotowane tutaj z Przewodniczącym podziękowania dla kierownictwa Urzędu, 

które nie zostały wręczone jeszcze na ostatniej sesji na zakończenie poprzedniej kadencji. Jeszcze raz 

dziękuję bardzo wszystkim osobom i dla pracowników na ręce kierownika składamy te podziękowania. 

Dziękuję. I jeszcze raz dziękuję za tą pracę, to nie tylko praca, ale misja, odpowiedzialność. Także 

dziękuję wszystkim pracownikom Urzędu Gminy, ale nie tylko Urzędu Gminy, wszystkich jednostek, które 

wykonują tę pracę dla naszych mieszkańców i dziękuję radnym również za tą pracę samorządową oraz 

sołtysom i jednostkom Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

Wójt Gminy M. Adamczyk wraz z Przewodniczącym Rady J. Kołek wręczyli podziękowania dla 

Kierownictwa Urzędu, kierowników referatów oraz samodzielnych stanowisk. 

 

Pan Z. Radecki przekazał publikacje dla radnych dot. bezpieczeństwa pożarowego. 

 

Radna K. Skrzyszowska - Droga Rado, Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, jeden z mieszkańców 

Skrbeńska poprosił mnie o zapytanie w tej sprawie, czy jest możliwość, aby mieszkańca, który jest 
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niepełnosprawny fizycznie, zwolnić z opłaty śmieciowej? Z tego, co gdzieś tam wyczytałam, nie mamy 

takiego obowiązku, natomiast możemy to ewentualnie rozważyć. Więc pytanie czy jest taka możliwość? 

Myślę, że nie chodzi o jednego mieszkańca, ale o wszystkich mieszkańców. Nawet nie mam pojęcia ilu 

takich jest. Więc przekazuję zapytanie jednego z mieszkańców. 

 

Wójt Gminy M. Adamczyk - rozeznamy temat i przeanalizujemy to. Wiem, że gdzieś takie zwolnienia 

istnieją w Polsce, natomiast trzeba przyjąć, że ilość osób z niepełnosprawnościami, to są różne grupy 

niepełnosprawności i różne dochody te osoby uzyskują, bo to może być osoba, która urodziła się i ma 

duży stopień niepełnosprawności, może to być stopień umiarkowany i powiedzmy jest to człowiek, który 

osiąga znaczne dochody, a też ma grupę niepełnosprawności. A jest to system, który w całości 

funkcjonuje, czyli jeżeli wprowadzimy ulgę, to z opłat innych mieszkańców ten niedobór będziemy musieli 

pokryć, bo wewnątrz tego to funkcjonuje. Około 400 osób z terenu naszej Gminy pobiera zasiłki 

pielęgnacyjne, a jeżeli przyjmiemy, że to jest z reguły razy 4, razy 5 to około na terenie Gminy możemy 

mieć około 2 tysiące osób z niepełnosprawnością, czyli sobie teraz policzmy kwota, która by była 

zmniejszona, bo to nie wiem czy to ulga by miała być, czy to by było w całości zwolnienie. Wiadomo w 

systemie musi się to wszystko, ale sprawdzimy ile takich osób jest. Damy zapytanie do Powiatu, bo my 

takich danych na terenie Gminy nie posiadamy. 

 

Radna B. Jeleń – Jeżeli już została poruszona tutaj sprawa śmieciowa, ja miałam mnóstwo zapytań 

mieszkańców, czy da się coś zrobić z opłatą, jeśli chodzi o odpady za popiół w momencie, kiedy są 

zamontowane w gospodarstwie instalacje gazowe. To jest, no milion miałam takich zapytań. Dlaczego to 

trzeba uiszczać, skoro jeśli jest kompostownik, jest zmniejszenie o parę groszy. 

 

Radny B. Dziędziel - To w takim razie Panie Wójcie, jedyną możliwością to by było złożenie do Sejmu 

jakiejś obywatelskiej odrębnej ustawy, nie mówię oczywiście na poziomie naszej gminy, ale Państwo 

mógłby zbierać po prostu pod ustawę obywatelską żeby zmienić.  

Wójt Gminy M. Adamczyk - Wnioski przez różne stowarzyszenia, które zrzeszają samorządy, w subregion 

zachodni myśmy też na zarządzie podejmowali taką uchwałę i wniosek był pisany. Na pewno Śląski 

Związek Gmin i Powiatów na walnym zgromadzeniu była podejmowana też taka uchwała o te zmiany. 

Natomiast nikomu chyba nie zależy na tym z jakichś stowarzyszeń, żeby zbierać podpisy pod taką, bo to 

jest w tej chwili sytuacja, gdzie maleją, u nas nie pamiętam ile, ale bardzo dużo nam zmalała ilość 

segregowanego popiołu oddawanego, bo tych kotłów jest jednak bardzo dużo, dużo wymieniamy i tego 

jest coraz mniej. Za chwilę staniemy przed pytaniem czy jeszcze odbierać to jako segregowane. Nie 

pamiętam jakie tam są, przy raporcie będziecie te dane posiadać.  

Ad. 10 Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady J. Kołek wyznaczył terminy kolejnych posiedzeń: 

- 17 czerwca o godz. 15:00 wspólne posiedzenie Komisji 

- 20 czerwca o godz. 11:00 sesja Rady Gminy Godów 

Dodał, że terminy te zostaną jeszcze potwierdzone. 

 

Ad. 11 Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad oraz braku dalszych głosów w dyskusji, 

Przewodniczący Rady Gminy Godów podziękował za udział w sesji po czym zamknął obrady II sesji Rady 

Gminy Godów.  

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: A. Mitko 


